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Abstract (en)
There is arranged on a traffic cone (11) a swivel bearing (21) by means of which a swivel arm (22) is mounted swivellably in a vertical plane. A
warning flag (24) is attached to the swivel arm (22). The swivel arm (22) is coupled to a drive device (41) which is accommodated inside the traffic
cone (21) and is fed by an energy source (19) or an energy accumulator which is likewise accommodated there. The drive device (41) ensures a
constant swivelling movement of the warning flag (24) to increase the warning function of the traffic cone (11). <IMAGE>

Abstract (de)
An einem Leitkegel (11) ist ein Schwenklager (21) angeordnet, mittels dessen ein Schwenkarm (22) in einer vertikalen Ebene schwenkbar gelagert
ist. Am Schwenkarm (22) ist eine Warnfahne (24) aufgesteckt. Der Schwenkarm (22) ist mit einer Antriebsvorrichtung (41) gekoppelt, die im Inneren
des Leitkegels (21) untergebracht ist und die von einer ebenso dort untergebrachten Energiequelle (19) oder einem Energiespeicher gespeist wird.
Die Antriebsvorrichtung (41) sorgt für eine ständige Schwenkbewegung der Warnfahne (24) zur Erhöhung der Warnfunktion des Leitkegels (11).
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